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This new edition of Romeo and Juliet is part of the established Cambridge School
Shakespeare series and has been substantially updated with new and revised activities
throughout. Remaining faithful to the series' active approach it treats the play as a
script to be acted, explored and enjoyed. As well as the complete script of Romeo and
Juliet, you will find a variety of classroom-tested activities, an eight-page colour
section and an enlarged selection of notes including information on characters,
performance, history and language.
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评论

累不爱

-----------------------------
这是一部很矫情的作品。Romeo是我最不待见的人，他就像个花花公子，见一个爱一
个，其实却从不知爱情为何物，在见到Juliet之前也只是在盲目的崇拜爱情。Fulton的
课上曾分析，当Romeo在谈论前女友的时候，说的句子又长又押韵，实在是做作到一
定境界。Fulton说在遇到真爱的时候，说出来的话应该是不假思索的。在语言的表达上
，Shakespeare还是很厉害的。最后他们相继死去的那个狗血剧情是有淡淡的忧伤，所
以说不是门当户对的爱情确实是很痛苦的。
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